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Protokół Nr XLII/23 

           Z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 28 listopada 2023 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.05 do godz. 11.05. 

Zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło w niej 13 radnych (radny Jerzy 

Kwiecień od 9.35, nieobecni: radny Damian Hen, radny Piotr Sołtysiak) oraz: 

- Pan Zbigniew Janik  - wójt gminy, 

- Pan Piotr Bębas  - sekretarz gminy,    

- Pani Agnieszka Liberek - skarbnik gminy. 

          Otwarcia XLII sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło.  

Powitał wszystkich zebranych na sali obrad i stwierdził kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XL sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2023-2045. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Gnojno a Gminą Miejską Przemyśl w 

zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi przez Schronisko w 

Orzechowcach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gnojno”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Gnojno. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gnojno. 

11. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

osoby zobowiązane według stanu na dzień 31.12.2022 r. 

12. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Do porządku obrad wprowadzono uchwałę „ w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 
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pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi” jako punkt 6, oraz 

uchwałę „ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Gnojno a Gminą Miejską Przemyśl w zakresie opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi przez Schronisko w Orzechowcach” jako punkt 7. 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 12 radnych, nikt nie był „przeciw”, nikt 

nie „wstrzymał się” od głosu ( protokół głosowania imiennego – w załączeniu).   

Do punktu 2-go. 

Przyjęcie protokołu z XL sesji. 

W sprawie przyjęcia protokołu z XL sesji z dnia 25 sierpnia 2023 r. odbyły się 

dwa głosowania.  

„Za przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 8 radnych i tylu samo radnych 

głosowało za przyjęciem protokołu w wersji opublikowanej na stronach 

podmiotowych Biuletynu Informacji Publicznej, 3 radnych nie oddało głosu (protokół z 

głosowania imiennego – w załączeniu). 

 

Do punktu 3-go. 

Przyjęcie protokołu z XLI sesji. 

W sprawie przyjęcia protokołu z XLI sesji z dnia 8 września 2023 r. odbyły się 

dwa głosowania.  

„Za przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 12 radnych i tylu samo radnych 

głosowało za przyjęciem protokołu w wersji opublikowanej na stronach 

podmiotowych Biuletynu Informacji Publicznej (protokół z głosowania imiennego – w 

załączeniu). 

 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2023 rok. 

Z protokołem z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów, odbytego w 

dniu 23 listopada 2023 r., zapoznał zebranych radny Artur Patrzałek ( kserokopia 

protokołu Nr 50/23 – w załączeniu). 

W wyżej wymienionym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

- Radny Krzysztof Samburski – w budżecie zwiększa się o kwotę 150 tys. 

wynagrodzenia dla pracowników oświaty... 

- Wójt Gminy – to są te podwyżki, które już jakiś czas temu były zaplanowane przez 

rząd i przechodzą przez nasz budżet. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag – przewodniczący obrad 

przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/310/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 
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Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2023-2045. 

W związku z brakiem  pytań– przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/311/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu 

 

Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Głos zabrali: 

- Skarbnik gminy- w związku z zapisami nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach, która obowiązuje od 23 września 2021 r., rada gminy może 

postanowić, w drodze uchwały o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku, gdy środki pozyskane z opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, są niewystarczające do pokrycia 

kosztów funkcjonowania systemu odpadami komunalnymi. Po porównaniu dochodów 

oraz zaległości z kosztami i wydatkami szacuje się, iż uzyskane dochody nie 

równoważą koniecznych do poniesienia wydatków. Podjęcie uchwały uznaje się za 

zasadne. W listopadzie było mało wpływów za gospodarowanie odpadami, ale do 

końca roku zgodnie z przypisami szacuje się, że tych wpływów będzie 130 tys. zł. 

Musimy z pracownicą merytoryczną położyć duży nacisk na windykację. Pod koniec 

roku myślę, że jak wszyscy uregulują należności to dochody pokryją się z wydatkami. 

- Wójt gminy – dodam, że te opłaty które my jako mieszkańcy wnosimy, a nie wpłyną, 

to za śmieci gmina i tak musi płacić na bieżąco (za wywóz).Nie czekamy, aż 

pieniądze spłyną, tylko musimy płacić z własnych i to pokrycie tych braków, które na 

dzień dzisiejszy nie wpłynęły. 

- Radny Krzysztof Samburski – czy są takie osoby, które notorycznie nie płacą? 

- Wójt gminy – są i mają duże kwoty zaległości, a jeżeli ich nie spłacą to w 

ostateczności czeka ich komornik. 

- Radny Krzysztof Samburski – czy to są osoby których nie stać? 

- Wójt gminy – różnie, czasami ktoś też zapomni, czasami usprawiedliwia się, że go 

nie stać, ale tak jak za wodę tak i za śmieci przepisy nie wprowadzają żadnej ulgi. 

W związku z brakiem dalszych pytań– przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/312/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu  

 



4 
 

Do punktu 7-go.  

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Gnojno a Gminą Miejską Przemyśl w zakresie 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi przez Schronisko w Orzechowcach. 

Głos zabrali: 

- Radny Marian Okraj – bliżej nie było żadnego schroniska? 

- Wójt gminy – jakby było to z nim byśmy podpisali porozumienie, jedno które 

proponowało nam zawarcie umowy po ogłoszeniu zapytania, oszacowało sobie takie 

koszty, że przekraczało to kwotę przez nas na ten cel przeznaczoną.  

- Henryk Kasza – czy jak się zgłosi to ktoś odłapie psa? 

- Wójt gminy – nie mamy jeszcze podmiotu który zajmie się wyłapywaniem tych 

psów, bo nasi pracownicy pomagają i odpowiadają na wszystkie tego typu 

zgłoszenia, to powinien być podmiot który ma do tego wszystkie zezwolenia i 

wymagane dokumenty. Jestem bardzo wdzięczny naszym mieszkańcom, że biorą te 

bezdomne zwierzęta do swoich gospodarstw domowych. 

W związku z brakiem dalszych pytań– przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/313/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu  

 

Do punktu 8-go. 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gnojno”. 

W wyżej wymienionym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

- Wójt gminy – pamiętacie, że w tej sprawie zarzucono, iż w programie nie jest 

sprecyzowane w jaki sposób mieszkańcy mają zgłaszać potrzeby, ewentualne 

niedociągnięcia. 

- Sekretarz gminy – poprzednia uchwała z 2021 roku została uchylona w całości 

przez sąd z powodów takich jak wójt wcześniej wspomniał, był zarzut do tego, że 

reklamacja powinna być złożona w formie pisemnej, tak zapisaliśmy w regulaminie, a 

w przepisach nie określono formy składania reklamacji, więc przekroczyliśmy 

delegację ustawową. Nie określiliśmy minimalnego poziomu usług odprowadzania 

ścieków, bo napisaliśmy, że poziom usług zgodny z przepisami, a nie napisaliśmy, że 

minimalnie odbierzemy np. pół metra sześciennego ścieków. Kolejny zarzut dotyczył 

zapisu, że Rada Gminy określiła w regulaminie, że okresy rozliczeniowe będą 

określone w umowie z mieszkańcem i tu zarzut, że Rada Gminy nie jest władna 

niczego narzucać. W nowym projekcie staraliśmy się uniknąć tego typu sformułowań, 

jest zgodny z tym co ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zborowym 

odprowadzaniu ścieków wskazuje, a więc mamy określony minimalny poziom usług 

świadczonych przez dostawcę w zakresie dostarczania wody i odprowadzania 
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ścieków, mamy rozdział dotyczący warunków i trybu zawierania umów z odbiorcami, 

sposób rozliczenia w oparciu o ceny i stawki opłat ustalone w taryfach, określone 

warunki przyłączenia do sieci, warunki techniczne określające możliwości techniczne 

dostępu do usług wodociągowo-kanalizacyjnych. Kolejny rozdział sposób 

dokonywania przez dostawcę odbioru wykonanego przyłącza, sposób postępowania 

w przypadku nie dotrzymania ciągłości usług i odpowiednich parametrów 

dostarczanej wody i odprowadzanych do sieci kanalizacyjnej ścieków i standardy 

obsługi odbiorców usług, sposób załatwienia reklamacji oraz wymiana informacji w 

zakresie zakłóceń w dostawie wody i odprowadzania ścieków, warunki dostarczania 

wody na cele przeciwpożarowe, czyli te ustawowo wymagane obszary, które powinny 

być regulowane. Co do szczegółowych zapisów, projekt zostanie skierowany do 

zaopiniowania Wodom Polskim i będziemy czekać na opinię z ich strony. Ten 

regulamin różni się od poprzedniego, tym że próbowaliśmy usunąć usterki wskazane 

przez prokuratora. 

- Wójt gminy – gdyby sesje w Polsce były prowadzone jednocześnie na jakimś 

dużym obiekcie na kilkaset osób i gdyby każdy wiedział jak działają i czym się 

zajmują pewne instytucje takie jak prokuratura i sądy, to wywołałoby to ogólne 

oburzenie. Kiedy dochodzi do oszustw np. przez SMS, wtedy nic się nie wskóra, 

ludzie tracą majątki. Wygodniej jest sobie usiąść i szukać takich niuansów w uchwale 

rady gminy, a takie ważne życiowe sytuacje nie są załatwiane, bo nie ma do tego 

czasu i ludzi. 

- Przewodniczący obrad – zaskakujące jest to, że my tutaj uzupełniamy takie rzeczy, 

a jeżeli ktoś wyłudza od osób starszych oszczędności życia, to nie ma na to 

stosownych zapisów w prawie. Tutaj u nas pewne rzeczy wymagały uściślenia i 

miejmy nadzieję, że będzie to wystarczające. 

W związku z brakiem dalszych pytań– przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/314/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu 

 

Do punktu 9-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gnojno. 

Głos zabrali: 

- Sekretarz gminy – w tych dwóch uchwałach rada gminy jest proszona o wyrażenie 

zgody na sprzedaż działek stanowiących własność Gminy Gnojno. Pierwsza działka 

jest to działka przylegająca tutaj do Rafitu, działka o powierzchni 0,72 ha i jak na 

załączniku graficznym państwo widzieli, jest to działka w bardzo nieregularnym 

kształcie, ale po wyrażeniu zgody i po sprzedaży na rzecz firmy Rafit będzie miała 

kształt bardziej regularny. 
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- Wójt gminy – praktycznie na dzień dzisiejszy to jest to co oni użytkują. 

- Sekretarz gminy – przypuszczam, że teraz użytkują to na zasadzie dzierżawy. 

Będąc tutaj wspomnę o drugiej działce, to działka o bardzo małej powierzchni 0,0050 

ha i jest to taki skrawek przy drodze obok bloku mieszkalnego. 

- Wójt gminy – jest to działka która w pewnym fragmencie ma półtora metra 

szerokości, trzeba to uregulować i przypisać do właścicieli. 

- Sekretarz gminy – jest to jakby poszerzenie drogi w pewnym miejscu, a później 

zwężenie. Pas drogowy będzie wyrównany, a właściciel ten fragment godnie 

zagospodaruje. 

- Radny Marian Okraj- jeżeli chodzi o sprzedaż tych działek, komisja rolnictwa 

zapoznała się dokładnie z tym i ta uchwała jest uzasadniona, ponieważ te działki 

które przylegają do sąsiadów, będą użytkowane przez nich i zagospodarowane. 

Jestem za sprzedażą tych działek. 

- Radny Krzysztof Samburski – a jak było z wyceną? 

- Wójt gminy – zawsze zatrudniamy rzeczoznawcę z uprawnieniami, jest to cena 

wywoławcza. 

- Sekretarz gminy – jeśli chodzi o wycenę tej działki, to na dzień dzisiejszy ceny nie 

ma, ponieważ czekamy na zgodę rady. Koszt wyceny jest po naszej stronie i po co 

go ponosić jeżeli nie będzie zgody na sprzedaż. Ale to, tak jak wójt wspomniał jest 

robione przez uprawnionego rzeczoznawcę i na podstawie stawek, które funkcjonują 

tutaj w naszej okolicy. 

- Radny Krzysztof Samburski – mamy przetarg, ale nie mamy wyceny. 

- Przewodniczący obrad – przetargu jeszcze nie ma, tylko trwają przygotowania do 

niego. 

- Wójt gminy – do przetargu podajemy cenę, którą wskaże rzeczoznawca. Jeśli nikt 

się nie zgłosi to przetarg wtedy jest unieważniony i później jest decyzja, czy cenę 

obniżyć, czy ogłosić następny przetarg z tą samą ceną. 

- Przewodniczący obrad – taka uchwała stwarza możliwość ogłoszenia przetargu, 

natomiast nie obowiązek sprzedaży. 

- Wójt gminy – sądzę, że nie będzie sytuacji, że nie będzie zainteresowania bo są już 

osoby, które je użytkują i są chętni, aby je zakupić, a czy ktoś będzie z nimi 

konkurował, to już nie jest do przewidzenia. 

W związku z brakiem dalszych pytań– przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/315/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu 

 

Do punktu 10-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gnojno. 
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W związku z brakiem  pytań– przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XLII/316/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu 

 

Do punktu 11-go. 

 

            Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

osoby zobowiązane według stanu na dzień 31.12.2022 r. 

            Z wyżej wymienioną informacją, stanowiącą załącznik do protokołu, 

zapoznała uczestników obrad  pani Martyna Ziółkowska – podinsp. ds. obsługi rady. 

 

Do punktu 12-go. 

Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

Z informacją o realizacji zadań oświatowych w Gminie Gnojno za rok szkolny 

2021/2022 zapoznała zebranych Pani Stanisława Sikora – Kierownik GZOS. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go 

 

Zapytania i wolne wnioski. 

Zapytania i wolne wnioski zgłosili: 

 - Pani Izabela Zgórska – pracownik UG – zgodnie z ustawą o utrzymani czystości i 

porządku w gminach, burmistrzowie i wójtowie zostali zobowiązani do kontroli 

opróżniania szamb i przydomowych oczyszczalni ścieków, dlatego też zostały 

państwu dostarczone informacje, aby do końca roku przynieść umowy z osobami, 

które mają zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych. 

- Pani Maria Płatek – pracownik UG – wszyscy którzy posiadają przydomowe 

oczyszczalnie i szamba, muszą zawrzeć umowę i w ciągu przyszłego roku 

dostarczać kwity z odbioru. 

- Pani Izabela Zgórska – pracownik UG – do końca sierpnia przyszłego roku, musimy 

mieć skontrolowanych wszystkich mieszkańców, tych którzy nie są podłączeni do 

kanalizacji. 

- Pani Maria Płatek – pracownik UG – wójt ma też obowiązek złożyć do końca 

kwietnia sprawozdanie do inspektoratu ochrony środowiska, ile osób ma szamba, ile 

oczyszczalnie, czy mają zawarte umowy, częstotliwość wywozu. 

- Krzysztof Parada – a jaka jest częstotliwość wywozu? 

- Pani Maria Płatek – pracownik UG – jest przyjęte, że raz do roku taką ekologiczną 

oczyszczalnię trzeba opróżnić. 

- Radny Marian Okraj – kiedy montowano w naszej gminie przydomowe 

oczyszczalnie ścieków, była firma która miała podpisaną z gminą umowę i mam takie 

pytanie czy jeszcze funkcjonuje czy też nie, bo ja korzystałem z tej o czyszczalni, ta 

firma przyjeżdżała, oczyszczała i zostawiała kwit, jak to funkcjonuje obecnie? 
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- Pani Maria Płatek – pracownik UG – ten pan, który wtedy wywoził nie ma już 

zezwolenia, nie złożył wniosku o zezwolenie, więc on już nie wywozi.  

- Przewodniczący obrad – miałbym prośbę, aby udostępnić sołtysom i radnym listę 

podmiotów, które zajmują się wywozem nieczystości. 

- Pani Izabela Zgórska – pracownik UG – ten wykaz jest na stronie urzędu, ale 

skserujemy i rozdamy. 

- Radny Artur Patrzałek – poza umową jeszcze jest potrzebne potwierdzenie na 

odbiór nieczystości? 

- Pani Izabela Zgórska – pracownik UG – umowa musi być dostarczona do urzędu 

gminy, natomiast kwity trzymać do kontroli. 

- Przewodniczący obrad – jest wymóg, aby była umowa i do tego dołączone 

rachunki. 

- Radny Krzysztof Samburski – dobrze jakby każdy miał szambo z atestem o 

określonej pojemności, bo wtedy będzie korzystał z wywozu. 

- Wójt gminy –  problemem oddawania osadów z przydomowych oczyszczalni tkwił w 

tym, że były one przywożone w sposób nie skoordynowany, były dni, że nie były 

przywożone wcale, a w inne dni kilka razy na dobę. Wiadomo, że oczyszczalnia tak 

jak i przydomowa nie może być nadwyrężona, pracuje 24 godziny na dobę. Każda 

oczyszczalnia ze złożem biologicznym ma taką technologię działania. Rozmawiałem 

z panem Dworakiem i zaproponowałem, abyśmy wysłali pisma do tych którzy zwożą 

te ścieki, aby to wszystko działało w sposób skoordynowany. 

- Radny Krzysztof Samburski – czyli nasza oczyszczalnia może ten osad przyjąć? 

- Wójt gminy – tak, ale można sobie wyobrazić jak jednego dnia można zarzucić 

oczyszczalnię ściankami, a później przez kolejny tydzień nie przywozi nikt. Jeśli ktoś 

zgłasza chęć wywozu ze złoża to trzeba się kontaktować z panem Dworakiem, aby  

ustalić dogodny termin. 

- Przewodniczący obrad – najprościej byłoby żeby pan Dworak , był w ścisłym 

kontakcie z wywożącym. 

- Wójt gminy – a co do przykrych zapachów to obojętnie jaki będzie to zbiornik, czy 

starego, czy nowego typu, to jak wywozi się nieczystości na pole to i tak będzie czuć. 

Po to wprowadzono te przepisy, aby uniknąć takich sytuacji. 

- Przewodniczący obrad- panie przedstawiają tutaj obowiązek zawarcia umowy i 

przechowywania pokwitowań za wywóz, nie szukajmy kolejnych obowiązków. Można 

dyskutować o jakości szamb, o wielkości, ale skupmy się na tym co trzeba na obecną 

chwilę. 

- Wójt gminy – nie będziemy uciążliwi dla naszych mieszkańców. 

- Radny Marian Okraj – podjęliśmy bardzo wrażliwy temat i dobrze, że go podjęliśmy, 

jakie szambo by nie było to zapach z niego jest taki sam i dobrze by było, żebyśmy to 

uregulowali, bo stoję na stanowisku, że jestem przeciwny zanieczyszczaniu 

środowiska. Jesteśmy tutaj od tego, aby to uregulować i skończyć z tym zapachem. 

- Wójt gminy – dopowiem do tego, że jest problem z oddawaniem tych osadów, 

przytoczę tutaj słowa pana Dworaka, że wypuszczając te nieczystości trzeba 

zachować daną ilość na dany czas, a niektórzy nie chcą się do tego dostosować. 

Cyklicznie jesteśmy sprawdzani przez sanepid jakie są wyniki oczyszczania, 
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pobierają wodę i sprawdzają zawartość, jeśli oczyszczalnia nie będzie działać tak jak 

trzeba, dowożący muszą się dostosować do technologii działania oczyszczalni. 

- Radny Marian Okraj – poruszyliśmy wiele tematów i to bardzo ważnych, ale mam 

jeszcze na uwadze jeden, chodzi mi o sprawy społeczne. W ostatnich dniach nad 

Polskę nadciągnął mróz, po prostu przyszła zima. Każdy z nas do zimy przygotowuje 

się odpowiednio, ale obok nas żyją ludzie, którzy do zimy nie są przygotowani i 

potrzebują wyciągniętej, pomocnej ręki. My jako Polacy potrafimy pomagać, tylko 

trzeba chcieć, ktoś powie mamy GOPS, tak od do tego służy. Są osoby, które 

mieszkają w nieogrzewanych mieszkaniach, a gdyby ich budynki zobaczył inspektor 

nadzoru budowlanego zabroniłby tam mieszkać. Z tymi ludźmi trzeba rozmawiać, jak 

im pomóc, chyba po to tu jesteśmy. Apelowałbym do pracowników GOPS-u, żeby 

rozmawiali z tymi ludźmi, żeby oni mogli tą zimę przeżyć, bo przy tych ujemnych 

temperaturach nie przeżyją. Sołtysi najlepiej wiedzą w której miejscowości i gdzie 

tacy są, zajmijmy się tym poważnym problemem. 

 

Do punktu 14-go 

             W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad XLII sesji, 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

         

 Protokolant:                                                            Przewodniczący obrad: 

     Martyna Ziółkowska                                                          Stanisław Wcisło 

 

Niniejszy protokół stanowi zwięzłą, skróconą wersję przebiegu posiedzenia XLII sesji 

Rady Gminy Gnojno, która odbyła się w dniu 28 listopada 2023 roku. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Gnojno. 


